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W numerze: Sprawozdania z posiedzeń 
Rady Miejskiej 
w Urzędowie

Ostatnia, LVII sesja VIII kadencji Rady Miejskiej  
w Urzędowie odbyła się w 30 października 2018 roku. 
Głównymi tematami obrad były: informacje Burmistrza 
Urzędowa i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Urzędo-
wie na temat złożonych oświadczeń majątkowych radnych 
i pracowników urzędu, informacja z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Al-
koholowych oraz informacja z realizacji zadań oświato-
wych za rok szkolny 2017 – 2018. Podsumowanie kadencji 
przedstawione zostało w oddzielnym artykule. 

W sprawach bieżących radni podjęli następujące 
uchwały:

1. Uchwała nr LVII/388/18 w sprawie obniżenia średniej 
ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rol-
nego na 2019 rok.

Średnia cena skupu żyta będąca podstawą do ustalenia 
podatku rolnego na rok podatkowy 2019  została obniżona 
z kwoty 54,36 zł za 1 dt (ustaloną Komunikatem Prezesa 
Głównego Urzędu Statystycznego) - do kwoty 32,00 zł za 
1 dt. Oznacza to, iż podatek pozostaje na poziomie roku 
2018.

2. Uchwała nr LVII/389/18 w sprawie określenia wyso-
kości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 
na terenie gminy Urzędów na rok 2019.

Kwoty podatku na rok 2019 nie uległy zmianie w stosun-
ku do roku 2018.
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Boże Narodzenie to czas piękny i magiczny, czas spełnionych marzeń i poczucia 
bezpieczeństwa, otoczony niepowtarzalną atmosferą. 

To wyjątkowe dni dla większości z nas. Czas rodzinnych spotkań, 
przyjaznych gestów, ciepłych słów i wspólnej radości. 

I takich właśnie Świąt Państwu życzymy. 
Niech Narodzone Dziecię obudzi w Nas dobroć i życzliwość dla drugiego człowieka. 

Pozwoli każdemu ufnie spojrzeć w przyszłość 
oraz umocni w zmaganiach z codzienną rzeczywistością, 
a nadchodzący Nowy Rok przyniesie to, co najcenniejsze:

zdrowie, pomyślność, wzajemny szacunek, życzliwość 
oraz wiele okazji do realizacji zamierzeń, tak zawodowych, jak i osobistych. 

Niech zrozumienie oraz serdeczna współpraca buduje naszą Gminę Urzędów, 
a nasze miasto z każdym dniem niech staje się coraz lepszym miejscem do życia.

Najpiękniejszych Świąt Bożego Narodzenia
życzą 

Paweł Dąbrowski
Burmistrz Urzędowa

oraz 
Kazimierz Jagiełło

Przewodniczący Rady Miejskiej w Urzędowie 
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3. Uchwała nr LVII/390/18 w sprawie obniżenia średniej 
ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia podat-
ku leśnego na 2019 rok.

4. Uchwała nr LVII/391/18 w sprawie określenia wysoko-
ści rocznych stawek podatku od środków transportowych 
obowiązujących na terenie gminy Urzędów na 2019 rok.

Kwoty podatku od środków transportowych na rok 2019 
nie uległy zmianie w stosunku do roku 2018.

5. Uchwała nr LVII/392/18 w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Urzędów.

6. Uchwała nr LVII/393/18 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XL/263/17 Rady Miejskiej w Urzędowie z dnia 28 lip-
ca 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miej-
scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Urzędów dla wybranych działek ewidencyjnych.

7. Uchwała nr LVII/394/18 w sprawie nadania nazwy no-
woutworzonej ulicy w mieście Urzędów.

Nadana została nazwa „ulica Jaśminowa” - na drodze 
gminnej wewnętrznej położonej w miejscowości Urzędów 
w obrębie geodezyjnym Wodna na działce o numerze ewi-
dencyjnym 809.

Pierwsza sesja VIII kadencji Rady Miejskiej w Urzędo-
wie odbyła się 19 listopada 2018 roku w sali widowiskowej 
Ośrodka Kultury w Urzędowie. Była to pierwsza w historii 
urzędowskiego samorządu sesja, transmitowana na żywo 
w Internecie. Na temat pierwszej sesji można przeczytać  
w oddzielnym artykule umieszczonym w dalszej części ga-
zety. 

W sprawach bieżących radni podjęli następujące 
uchwały:

1. Uchwała nr I/1/18 w sprawie wyboru przewodniczące-
go Rady Miejskiej w Urzędowie.

2. Uchwała nr I/2/18 w sprawie ustalenia liczby wiceprze-
wodniczących Rady Miejskiej w Urzędowie.

3. Uchwała nr I/3/18 w sprawie wyboru wiceprzewodni-
czącego Rady Miejskiej w Urzędowie.

29 listopada br. miała miejsce II sesja VIII kadencji 
Rady Miejskiej w Urzędowie. Rada na posiedzeniu zajęła 
się między innymi określeniem liczby komisji, ich nazw, 
przedmiotu działania i ustaleniem składów osobowych. Po 
przeprowadzonym głosowaniu jawnym imiennym w skład 
poszczególnych komisji weszli:

1. Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Gminy: Kazimierz Jagiełło, Tomasz Mazik, Jerzy Kazula, 
Marek Wojtaszek, Zbigniew Markiewicz.

2. Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjal-

nych: Monika Jastrzębska, Marcin Gil, Agnieszka Woło-
szyn, Wiesław Zając, Andrzej Milczach. 

3. Komisja Rewizyjna: Beata Płecha, Karol Gajewski, To-
masz Mazik, Andrzej Milczach. 

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
w Urzędowie wybrany zostanie na kolejnej sesji. 

W sprawach bieżących radni podjęli następujące 
uchwały:

1. Uchwała nr II/4/18 w sprawie określenia liczby ko-
misji, ich nazw, przedmiotu działania i ustalenia składów 
osobowych

2. Uchwała nr II/5/18 w sprawie powołania Komisji Re-
wizyjnej Rady Miejskiej w Urzędowie oraz wyboru prze-
wodniczącego komisji.

3. Uchwała nr II/6/18 w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Urzędów 
dla wybranych działek ewidencyjnych – etap 1.

4. Uchwała nr II/7/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrzowi Urzędowa.

5. Uchwała nr II/8/18 w sprawie organizacji wspólnej ob-
sługi dla jednostek oświatowych Gminy Urzędów.

6. Uchwała nr II/9/18 w sprawie uchwalenia Rocznego 
programu współpracy Gminy Urzędów z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi realizo-
wać zadania pożytku publicznego na 2019 rok.

7. Uchwała nr II/10/18 w sprawie zmian w budżecie gmi-
ny na rok 2018.

INFORMACJA DLA MIESZKAŃCÓW!
Spełniając statutowy obowiązek, obrady każdej sesji są 

transmitowane na żywo w internecie. Nagrania obrad są 
dostępne pod adresem: 

https://www.youtube.com/channel/UCr3pCUPjD2mJM_
dNpcbDjug/featured

Przed każdą planowaną sesją na stronie internetowej 
Gminy Urzędów http://urzedow.pl/news.php pojawia się 
informacja o terminie, godzinie i porządku obrad sesji oraz 
komisji stałych. W BIPie natomiast pod adresem: https://
ugurzedow.bip.lubelskie.pl/index.php?id=457 znajdą Pań-
stwo wszystkie projekty uchwał planowane do podjęcia na 
sesji wraz z uzasadnieniami. Informacja o planowanych se-
sjach i komisjach znajduje się również na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Miejskiego w Urzędowie. 

W programie grudniowej sesji przewidziane są nastę-
pujące tematy:

1. Przyjęcie budżetu gminy na rok 2019.
2. Sprawy bieżące. Magdalena Szumna 

Pierwsza sesja Rady Gminy Urzędów VII kadencji odby-
ła się 1 grudnia 2014 roku i do końca tego roku odbyły się 
jeszcze 2 sesje. W roku 2015 – odbyło się 14 sesji; Rok 2016 
zaczął się sesją uroczystą, zwołaną z okazji nadania praw 
miejskich dla Urzędowa. Tego roku rada obradowała jesz-
cze 15 razy już jako Rada Miejska w Urzędowie. W roku 

2017 miało miejsce 13 sesji, natomiast w roku 2018 odbyło 
się 11 posiedzeń. Łącznie rada obradował 57 razy. 

Frekwencja radnych kształtowała się następująco: 
- 2014 rok – 100%
- 2015 rok – 92%
- 2016 rok – 92%

Podsumowanie pracy Rady Gminy Urzędów / Rady Miejskiej 
w Urzędowie VII kadencji lata 2014-2018
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- 2017 rok – 90%
- 2018 rok – 89%
co daje średnią uczestnictwa w obradach sesji na pozio-

mie 93%  
Natomiast frekwencja sołtysów kształtowała się następu-

jąco:
- 2014 rok – 61%
- 2015 rok – 62%
- 2016 rok – 55%
- 2017 rok – 65%
- 2018 rok – 51% 
co daje średnią na poziomie 63%.

W ciągu kadencji podjęto 394 uchwały:
- budżetu gminy – 80 ≈ 20% podjętych uchwał;
- uchwał organizacyjnych – 146 ≈ 37% podjętych uchwał;
- podatków oraz opłat lokalnych – 39 ≈ 10% podjętych 

uchwał;
- nabycia, sprzedaży, wydzierżawienia lub nieruchomo-

ści – 36 ≈ 9% podjętych uchwał;
- współpracy z innymi jednostkami samorządowymi  

– 41 ≈ 10% podjętych uchwał;
- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy – 18 ≈ 5% podjętych uchwał;
- dróg – 34 – 9% podjętych uchwał
- inne – 144 ≈ 37% podjętych uchwał. 

Przez okres trwania VII kadencji Rady Gminy zgłoszo-
nych zostało 157 wniosków, interpelacji i zapytań radnych. 
Wszystkie wnioski zostały przekazane do realizacji na od-
powiednie stanowiska pracy.

Dokonując podziału wniosków ze względu na ich cha-
rakter, zgłoszonych zostało:

a) 85 wniosków drogowych – co stanowi 55% ogółu 
wniosków,

b) 12 wniosków inwestycyjnych – co stanowi 8% ogółu 
wniosków, 

c) 28 wniosków gospodarczych – co stanowi 17% ogółu 
wniosków, 

d) 32 wnioski organizacyjne – co stanowi 20% ogółu 
wniosków.

Natomiast dokonując podziału wniosków ze względu na 
ich stopień realizacji, struktura przedstawia się następująco:

a) 92 wnioski zrealizowane – co stanowi 59% ogółu 
wniosków,

b) 4 wnioski w trakcie realizacji – co stanowi 3% ogółu 
wniosków, 

c) 61 wniosków niezrealizowanych – co stanowi 38% 
ogółu wniosków. 

Wnioski niezrealizowane – to w większości wnioski, które 
zostały przekazane do realizacji innym instytucjom; wnio-
ski, których wykonanie jest nie możliwe z uwagi na zacho-
dzące zmiany w przepisach prawa bądź te, które nie uzyska-
ły aprobaty osób zainteresowanych, a także wnioski inwe-
stycyjne, których realizacja będzie następować sukcesywnie 
w miarę posiadanych środków finansowych. 

Podczas sesji zgłaszano również szereg zapytań, na które 
udzielano odpowiedzi w ramach sesji lub w formie pisem-
nej w trybie statutowym.

Zasadnicza praca rady opierała się na działalności po-
szczególnych komisji merytorycznych. Tam trafiały pro-
jekty uchwał, które po szczegółowym omówieniu, w wie-
lu wypadkach konsultacji z Burmistrzem i pracownikami 
urzędu były przez komisje rekomendowane w czasie obrad 
Rady Miejskiej. Na komisjach ponadto analizowano wnio-
ski, przygotowywano opinie, wypracowywano stanowiska. 
Tu odbywała się twórcza praca mająca na celu rozwój gmi-
ny i dobro jej mieszkańców. Posiedzenia poszczególnych 
komisji odbywały się cyklicznie raz w miesiącu, lub czę-
ściej w miarę uzasadnionych potrzeb.

W związku z zakończeniem obecnej kadencji serdecz-
nie dziękuję za współpracę wszystkim Radnym Rady 
Miejskiej, Burmistrzowi Urzędowa, Pani Sekretarz, Pani 
Skarbnik, Radcy prawnej, kierownikom i pracownikom 
poszczególnych referatów naszego urzędu oraz kierowni-
kom i pracownikom jednostek organizacyjnych. 

Serdeczne podziękowania składam również Państwu 
Sołtysom i członkom Rad Sołeckich poszczególnych So-
łectw za wspólne, inicjatywy i troskę o dobro naszej Małej 
Ojczyzny i jej mieszkańców.

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Urzędowie VII kadencji - Marek Przywara

W wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików wo-
jewództw oraz wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, 
które odbyły się 21 października 2018 r na terenie Gminy 
Urzędów uprawnionych do głosowania było 7 015 osób.  
W głosowaniu udział wzięło 3 985 osób, co stanowi 56,81% 
uprawnionych. Do Rady Miejskiej oddano 3 911 ważnych 
głosów, co stanowi 98,14% oddanych głosów ogółem. Na 
terenie Gminy Urzędów zostało zarejestrowanych 7 Komi-
tetów Wyborczych, tj.:

1. KWW Młodzi dla Rolnictwa  - zgłosił 1 kandydata na 
radnego,

2. KWW Tomasza Zdybla – zgłosił 13 kandydatów na 
radnych, 

3. KW Prawo i Sprawiedliwość – zgłosił 14 kandydatów 
na radnych,

4. KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów – 13 
kandydatów na radnych,

5. KWW Z Ludźmi i Dla Ludźmi – zgłosił 6 kandydatów 
na radnych,

6. KWW Samodzielny Urzędów – zgłosił 10 kandydatów 
na radnych. 

7. KWW Wspólnota Miasta i Gminy Urzędów – zgłosił 
jednego kandydata na radnego, który jednak wycofał swoją 
kandydaturę.   

W sumie zgłoszonych zostało 58 kandydatów na radnych. 
Wyniki wyborów przedstawiają się następująco:

Informacja z wyborów 
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Nr 
okręgu

Imię i nazwisko  
Zwycięzcy Komitet Liczba głosów 

uzyskanych

Liczba głosów 
ważnie oddanych 

w okręgu

1 Henryk Wilczopolski KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 87 261

2 Andrzej Milczach KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 87 202

3 Tomasz Mazik KWW Z ludźmi i dla ludzi 162 212

4 Beata Płecha KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 115 258

5 Marek Wojtaszek KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 89 206

6 Karol Piotr Gajewski KW Prawo i Sprawiedliwość 102 196

7 Marcin Gil KW Prawo i Sprawiedliwość 159 246

8 Grzegorz Jerzy Chudzicki KWW Młodzi Dla Rolnictwa 97 344

9 Andrzej Tadeusz Rolla KWW Samodzielny Urzędów 88 278

10 Monika Anna Jastrzębska KW Prawo i Sprawiedliwość 158 278

11 Kazimierz Wiesław Jagiełło KW Prawo i Sprawiedliwość 99 301

12 Zbigniew Adam Markiewicz KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 82 240

13 Wiesław Andrzej Zając KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 139 257

14 Jerzy Józef Kazula KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 146 316

15 Agnieszka Zofia Wołoszyn KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy Urzędów 131 316

Podsumowując:
Z komitetu KWW Młodzi Dla Rolnictwa wybrany został 

1 radny.
Z komitetu KWW Wspólnota Mieszkańców Gminy 

Urzędów wybranych zostało 8 radnych. 
Z komitetu KWW Z Ludźmi i Dla Ludzi wybrany zosta-

ły 1 radny.
Z komitetu KWW Samodzielny Urzędów wybrany został 

1 radny. 
Z komitetu KW Prawo i Sprawiedliwość wybranych zo-

stało 4 radnych
Z komitetu KWW Tomasza Zdybla nie został wybrany 

żaden radny.  

Miejska Komisja Wyborcza w Urzędowie zarejestro-
wała 4 kandydatów na Burmistrza Urzędowa. Na 7 015 
osób uprawnionych, w głosowaniu udział wzięło 3 985 
osoby. Głosów ważnych oddano 3 930, co stanowi 56%. 
Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość gło-
sów:

1) Paweł Dąbrowski (KW Prawo i Sprawiedliwość) – 
1 765 głosów;

2) Andrzej Tadeusz Rolla (KWW Samodzielny Urzędów) 
– 253 głosów;

3) Stanisław Jan Tompolski  (KWW Wspólnota Miesz-
kańców Gminy Urzędów) – 1 342 głosy;

4) Tomasz Zdybel (KWW Tomasza Zdybla) – 570 głosów.

Ponieważ żaden z kandydatów nie uzyskał więcej niż 
połowy ważnie oddanych głosów, konieczne było prze-
prowadzenie II tury głosowania, do której zakwalifikowa-
nych zostało dwóch kandydatów z najlepszym wynikiem 
uzyskanym w I turze, tj. Paweł Dąbrowski i Stanisław Jan 
Tompolski. 

W II turze wyborów, która odbyła się 4 listopada 2018 
r. na stan 7 040 osoby uprawnione w tym 1 obywatel Unii 
Europejskiej niebędący obywatelem polskim, w głosowa-
niu udział wzięło 3 785 wyborców. Głosów ważnych od-
dano 3 755, co stanowi 53,76%. Poszczególni kandydaci 
otrzymali następującą ilość głosów:

1) Paweł Dąbrowski (KW Prawo i Sprawiedliwość) 
– 2 165 głosów;

2) Stanisław Jan Tompolski (KWW Wspólnota Mieszkań-
ców Gminy Urzędów) – 1 590 głosów;

Burmistrzem Urzędowa wybrany został Pan Paweł Dą-
browski. 

 
Do Rady Powiatu Kraśnickiego z terenu gminy Urzędów 

wybrani zostali – Pan Zbigniew Gawdzik oraz Pan Andrzej 
Marcin Rolla 

W tej kadencji Gmina Urzędów ma również swojego re-
prezentanta w Sejmiku Województwa Lubelskiego, w oso-
bie Pana Tomasza Piotra Solisa. 

 Magdalena Szumna
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19 listopada 2018 r. odbyła się inauguracyjna sesja Rady 
Miejskiej w Urzędowie. W sali widowiskowej naszego 
Ośrodka Kultury ślubowanie złożył Paweł Dąbrowski, 
burmistrz Urzędowa oraz radni wybrani na kadencję 2018-
2023. W zaprzysiężeniu nowych władz uczestniczyli pra-
cownicy Urzędu Miejskiego w Urzędowie oraz jednostek 
mu podległych, rodziny, przyjaciele i znajomi składających 
ślubowanie, zaproszeni goście oraz mieszkańcy Urzędowa 
i gminy Urzędów. 

- Dziękuję za duży kredyt zaufania, jakim obdarzyliście 
moją osobę. Wierzę, że wspólnie będziemy zmieniać nasze 

królewskie miasto – zaznaczał w swoim krótkim wystąpie-
niu Paweł Dąbrowski, burmistrz Urzędowa. – O oczekują-
cych na mnie obowiązkach myślę z optymizmem, ale rów-
nież ze świadomością, że tylko dzięki ciężkiej pracy, zaan-
gażowaniu oraz dążeniu do celu będę mógł maksymalnie 

wykorzystać dany czas.  Obiecuje pracować najlepiej, jak 
potrafię, by nie zawieść pokładanych we mnie oczekiwań  
i nadziei – podkreślał burmistrz P. Dąbrowski.    

Przypominamy w kolejności alfabetycznej wybranych na 
nową kadencję radnych: Chudzicki Grzegorz Jerzy, Gajew-
ski Karol Piotr, Gil Marcin, Jagiełło Kazimierz Wiesław, 
Jastrzębska Monika Anna, Kazula Jerzy Józef, Markiewicz 
Zbigniew Adam, Mazik Tomasz, Milczach Andrzej, Płe-
cha Beata, Rolla Andrzej Tadeusz, Wilczopolski Henryk, 
Wojtaszek Marek, Wołoszyn Agnieszka Zofia i Zając Wie-
sław Andrzej. 

Podczas I sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Urzędo-
wie poza wręczeniem zaświadczeń o wyborze na radnego 
i złożeniem ślubowań, wybrano prezydium. Przewodniczą-
cym naszej Rady Miejskiej - zgłoszony jako jedyny kandy-
dat na to stanowisko i wybrany większością głosów - został 
Kazimierz Wiesław Jagiełło. 

Do wyboru jednego wiceprzewodniczącego – tak bo-
wiem na wniosek nowo wybranego przewodniczącego RM 
w Urzędowie w głosowaniu większością głosów zdecydo-
wali radni – przymierzano się dwukrotnie. W pierwszym 
podejściu głosowano na zgłoszonego do tej funkcji rad-
nego Andrzeja Tadeusza Rollę, który jednak nie uzyskał 
większości. Podczas drugiego głosowania kandydatem był 
Grzegorz Jerzy Chudzicki. Po przeprowadzonych wśród 
radnych wyborach to właśnie on uzyskał większość głosów 
i tym samym objął funkcję wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Urzędowie. 

Po uroczystej sesji w ratuszu odbyło się symboliczne 
przekazanie gabinetu. Odchodzący na emeryturę dotych-
czasowy burmistrz Jan Woźniak urząd przekazał nowemu 
burmistrzowi Pawłowi Dąbrowskiemu.   JC

Inauguracyjna sesja nowej Rady Miejskiej w Urzędowie 

Radni Rady Miejskiej wraz z burmistrzem: od lewej siedzą: Beata Płecha,  Kazimierz Wiesław Jagiełło,  
Agnieszka Zofia Wołoszyn, burmistrz Paweł Dąbrowski, Monika Anna Jastrzębska, Marcin Gil. Od lewej stoją:  
Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Jerzy Józef Kazula, Grzegorz Jerzy Chudzicki, Zbigniew Adam Markiewicz,  
Karol Piotr Gajewski, Andrzej Milczach, Wiesław Andrzej Zając, Andrzej Tadeusz Rolla, Tomasz Mazik

Radni złożyli uroczyste ślubowanie
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Urodził się w 1964 roku w Kraśniku. Ukończył studia far-
maceutyczne na Akademii Medycznej w Lublinie, a po ich 
zakończeniu wspólnie ze swoim tatą, do momentu wy-
boru na urząd Burmistrza Urzędowa prowadził własną 
działalność - aptekę. 
Ma żonę Annę, która jest nauczycielką i dwójkę dorosłych 
dzieci: syna Mateusza (również nauczyciel) i córkę Alek-
sandrę (studentka). Jest rodowitym urzędowiakiem, choć 
od kilkunastu lat mieszka w Grabówce pod Opolem Lu-
belskim.  
W swoim miejscu zamieszkania przez jedną z kadencji 
pełnił funkcje sołtysa. W Urzędowie natomiast był preze-
sem Gminnego Klubu Sportowego „Orzeł Urzędów”. 
Z dniem 19 listopada 2018 r. po złożeniu uroczystego ślu-
bowania podczas inauguracyjnej I sesji VIII kadencji Rady 
Miejskiej w Urzędowie objął urząd Burmistrza Urzędowa.

Jest mieszkańcem Leszczyny, ma 51 lat, żonę, dwoje 
dorosłych dzieci oraz jednego wnuka – to w kwestii pry-
watnej. Jeśli natomiast chodzi o wykształcenie to zastęp-
ca burmistrza Urzędowa ukończył Wydział Zarządzania 
i Podstaw Techniki na Politechnice Lubelskiej. Ponadto 
posiada dyplom studiów podyplomowych z Zarządzania 
Projektami Unijnymi Wyższej Szkoły Ekonomii i Innowa-
cji w Lublinie. Zawodowo pracuje już 30 lat. Jego pierw-
szym zakładem pracy była Telekomunikacja Polska. Po 
prywatyzacji tej firmy, na krótko zatrudnił się w jednej  
z prywatnych firm. W kwestii zawodowej był już wcześniej 
związany z naszym samorządem. Przez 7 lat pracował 
wówczas w Urzędzie Gminy w Urzędowie na stanowisku 
ds. drogownictwa. Ostatnie 4,5 roku pełnił funkcje kierow-
nika Wydziału Gospodarki Komunalnej w Urzędzie Mia-
sta w Kraśniku. Z dniem 22 listopada 2018 r. objął stano-
wisko zastępcy burmistrza Urzędowa. 

P r e z e n t a c j e :

Podziękowanie!
Szanowni mieszkańcy Mikuszewskiego!

 Bardzo dziękuję za każdy oddany na mnie głos. Państwa zaufanie, którym obdarzyliście mnie ponownie,  
mobilizuje do maksymalnej pracy na rzecz rozwoju naszego sołectwa.

    Z pozdrowieniami Marcin Gil

Panu Burmistrzowi, Panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej i całej Radzie.
Pracownikom Urzędu Miasta jak i podległych jednostek oraz wszystkim tym, którzy stanęli na mojej drodze  

w ciągu tych 4 lat wyrazy szacunku i serdeczne podziękowania składa 
Radny VII kadencji Marian Goliński

Składam serdeczne podziękowania mieszkańcom miasta i gminy Urzędów za oddane na mnie 1045 głosów. Dołożę 
wszelkich starań aby godnie reprezentować Państwa w samorządzie powiatowym. „Dobra zmiana”, która nastąpiła 
w samorządach wojewódzkim, powiatowym i gminnym daje nadzieję na lepszy rozwój naszego miasta i gminy oraz 

realizację wielu oczekiwanych inwestycji. Pozdrawiam i życzę Błogosławionych Świąt Bożego Narodzenia.
Andrzej Marcin Rolla, radny powiatu kraśnickiego

wiceprzewodniczący Rady Powiatu

Szanowni mieszkańcy miasta i gminy Urzędów! 

Serdecznie dziękuję za wielkie zaufanie, jakim mnie obdarzyliśmy. Postaram się przełożyć je na konkretne czyny. 
Dzięki Wam będę pełnił funkcję burmistrza Urzędowa w kadencji 2018-2023.  Zaczynamy pisać nowy rozdział 

w historii Naszej Małej Ojczyzny. Serdecznie zapraszam wszystkich do współpracy, także tych którzy zaufali 
moim kontrkandydatom. Pamiętajcie, że razem możemy więcej! 

Paweł Dąbrowski 
burmistrz Urzędowa

Paweł Dąbrowski
Burmistrz Urzędowa 

Andrzej Misztal
Zastępca Burmistrza Urzędowa
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Tłumy mieszkańców Urzędowa w sobotę 10 listopada 
2018 r. witały marszałka Józefa Piłsudskiego i jego sztab. 
Przybyły do nas ponownie w 100. rocznicę odzyskania 
niepodległości przez Polskę Marszałek przemierzył trasę  
z Sanktuarium Św. Otylii do urzędowskiego Rynku. Przed 

ratuszem nastąpiło uroczyste powitanie Marszałka Piłsud-
skiego i towarzyszącego mu sztabu kawalerii konnej. Do-
konał tego Jan Woźniak, burmistrz Urzędowa w obecności 
przewodniczącego Rady Miejskiej w Urzędowie Marka 
Przywary oraz Pawła Dąbrowskiego, burmistrza elekta 
Urzędowa.

Inscenizacja w wykonaniu lokalnej społeczności oraz 
grup rekonstrukcyjno-historycznych i wojskowych zosta-
ła zorganizowana przez Ośrodek Kultury w Urzędowie. 
Była ona jednym z elementów obchodów 100. rocznicy 
odzyskania niepodległości przez Polskę, które odbyły 
się w Urzędowie. Miała na celu przybliżenie wydarzeń  
z 1915 roku. Wówczas to marszałek Józef Piłsudski spędził  
w Urzędowie kilka dni. Działająca w ramach armii austriac-
kiej, dowodzona przez niego Pierwsza Brygada Legionów  
w lipcu 1915 r. stoczyła tu bitwę z wycofującymi się woj-
skami rosyjskimi.

W trakcie walk poległo 15 legionistów, których szczątki 
w 1920 r. zebrał i pochował we wspólnej mogile naprze-
ciw cmentarza Aleksander Goliński. Po tych wydarze-
niach pozostała pamiątkowa tablica na jego domu. Tam 
właśnie w trakcie inscenizacji odegrana została jedna  
z zaplanowanych scenek historycznych nawiązujących do 
pobytu Józefa Piłsudskiego na Ziemi Urzędowskiej. Prze-
mierzając trasę ze Św. Otylii w kierunku Rynku Piłsudski 
pokłonił się także w przy wspomnianej już mogile legio-
nistów. 

W uroczystym przejeździe marszałkowi towarzyszył 
cały sztab w tym: Kawaleria Kowalów z Borowa nad Wisła 
w barwach 24 Pułku Ułanów z Kraśnika, Stowarzyszenie 
Miłośników Koni „Podkowa” w Urzędowie, 2 Lubelska 
Brygada Obrony Terytorialnej im. Mjr. Hieronima Deku-

towskiego  ps. „Zapora”, Związek Piłsudczyków RP Okręg 
w Kraśniku, Towarzystwo Miłośników Lwowa i Kresów 
Południowo-Wschodnich Klub w Urzędowie, Grupa Re-
konstrukcyjno-Historyczna z Popkowic, klasa mundurowa 
z ZS nr 3 w Kraśniku, 4 Drużyna Harcerek zastęp urzę-
dowski, Nadleśnictwo Kraśnik, Dom Pomocy Społecznej 
Popkowice, jednostki OSP z terenu gminy, Orkiestra Stra-
żacka Urzędów, Klub Seniora, Towarzystwo Ziemi Urzę-
dowskiej, szkoły z terenu gminy oraz dzieci przedszkolne..    

W inscenizacji można było uczestniczyć osobiście, oglą-
dać ją na telebimie rozstawionym na Rynku, a nawet śle-
dzić na żywo w Internecie.

Po uroczystym powitaniu marszałka Piłsudskiego przez 
urzędowskim ratuszem nastąpiło przejście do kościoła, 
gdzie odbyła się msza święta odprawiona w intencji ojczy-
zny. W części oficjalnej zorganizowanej na przykościelnym 
placu tuż obok odnowionego z inicjatywy naszych radnych 
pomnika Józefa Piłsudskiego były przemowy, podzięko-
wania i życzenia. Głos zabierał m. in. Jan Woźniak, urzę-
dujący wówczas burmistrz Urzędowa, Paweł Dąbrowski 
obecny burmistrz Urzędowa, wtedy burmistrz elekt oraz 
prof. Marian Surdacki. Mówcy podkreślali charakter tego 
szczególnego dnia, jakim jest dzień 100. rocznicy odzyska-
nia niepodległości przez Polskę. 

 W imieniu Jarosława Stawiarskiego wówczas jeszcze wi-
ceministra Sportu i Turystyki przesłany okolicznościowy 
list odczytał Andrzej Rolla. 

Oficjalne obchody tego święta zakończyło złożenie wią-
zanek kwiatów przez delegacje różnych instytucji i orga-
nizacji przed odnowionym pomnikiem Marszałka Józefa 
Piłsudskiego oraz pomnikiem Orląt Lwowskich na wałach 
urzędowskich. 

Zakończeniem świętowania był pokaz musztry w wyko-
naniu Kawalerii Kowalów z Borowa nad Wisłą w barwach 
24 Pułku Ułanów z Kraśnika, który odbył się na boisku 
„Orła Urzędów”. W jego trakcie wszyscy chętni mogli po-
silić się wojskową grochówką.  JC

Marszałek Józef Piłsudski gościł w Urzędowie 

W centrum Urzędowa marszałka Piłsudskiego powitały 
władze samorządowe  

W uroczystym przejeździe marszałkowi J. Piłsudskiemu 
towarzyszył cały sztab
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W setną rocznicę Odzyskania Niepodległości przez Pol-
skę, dnia 11 listopada 2018 roku o godz. 18.00 w Ośrodku 
Kultury w Urzędowie odbył się wieczór pieśni patriotycz-
nych i wojskowych. Celem tej uroczystości było uczczenie 
pieśnią i poezją Polaków, a szczególnie urzędowian, którzy 
walczyli o wolność ojczyzny, począwszy od Konfederacji 
Barskiej po wolne związki zawodowe „Solidarność”.

Najpierw wystąpiła orkiestra strażacka. Przy jej dźwię-
kach zgromadzeni w sali Ośrodka Kultury odśpiewali czte-
ry zwrotki „Hymnu narodowego”.

Z kolei nastąpiła prezentacja sztandaru Polskiej Orga-
nizacji Wojskowej z 1916 roku, na którym widnieje napis: 
„Żyj swobodo, Polsko żyj”. Ten sztandar ufundowały i wy-
haftowały cztery urzędowianki: Wanda z Holców Kuśmi-
derska, Wiktoria z Wojtuszkiewiczów Gozdalska, Sabina 
z Pomykalskich Pomorska i Regina Gałkowska – członki-
nie urzędowskiej Ligi Kobiet; Sabina Pomorska i Regina 
Gałkowska należały do P.O.W. Prezentowany sztandar zo-
stał wręczony przez L.K. komendantowi P.O.W. - Piotrowi 
Pomykalskiemu dnia 26 grudnia 1916 roku podczas mszy 
świętej w urzędowskim kościele.

Piotr Dąbrowski, wnuk peowiaka Nikodema Gozdalskie-
go przedstawił historię czapki „maciejówki” oraz zapre-
zentował ją zebranym, podkreślając, że nosili ją legioniści 
z Urzędowa, a potem stała się ona częścią umundurowania 
członków P.O.W.

Następnie orkiestra strażacka pod batutą kapelmistrza 
Tadeusza Sabła wykonała kilka melodii legionowych i pa-
triotycznych.

Chwilę potem Grupa Literacka „Preludium” przedsta-
wiła program artystyczny. Rozpoczęła go Aleksandra 
Surdacka pieśnią Jana Pietrzaka „Taki kraj”. Chwilę 
potem członkowie „Preludium” wraz z publicznością 
śpiewali następujące utwory: „Pieśń Konfederacji Bar-
skiej”, „Bartoszu, Bartoszu”, „Warszawianka”, „Bywaj 
dziewczę zdrowe”, „Marsz Pierwszej Brygady”, „Lwow-
skie dzieci”, „Rozkwitały pąki białych róż”, „Szwoleże-
rowie”, „Wojenko, wojenko”, „Dziś do ciebie przyjść nie 
mogę” / wykonanie solowe Kazimierza Smolińskiego 
/, „Czerwone maki”, „Marsz Zapory”, „Ojczyzno ma”. 

Członkowie „Preludium” oraz gościnnie występujący 
wykonawcy recytowali wiersze: Antoniego Słonimskie-
go „Polska”, Stanisława Piołuna – Noyszewskiego „Oj-
czyźnie”, autora nieznanego „Miała Polska biedę”, Ada-
ma Asnyka – fragment sonetu „Nad głębiami”, Eugeniu-

sza Małaszewskiego „Wojenka wielka pani”, Kazimiery 
Iłłakowiczówny „Lament nad poległym” i Leopolda 
Staffa „Polsko, nie jesteś  Ty już niewolnicą”. Recytu-
jący wiersze oddawali hołd bohaterom, składając białe 
i czerwone róże przed sztandarem P.O.W. Całości towa-
rzyszyła prezentacja obrazów i zdjęć ściśle związanych  
z tematyką wieczoru. 

Na zakończenie Aleksandra Surdacka wykonała utwór 
Marka Grechuty „Ojczyzna”. Pani Teresa Kaźmierak dy-
rektor OK podziękowała „Preludium” za przygotowanie 
i przeprowadzenie wieczornicy, a publiczności za liczne 
przybycie na uroczystość. W tym „wieczorze” uczestni-
czył gość specjalny Józef Piłsudski, w którego wcielił się 
mieszkaniec Przedmieścia Rankowskiego. Pani dyrektor 
serdecznie podziękowała Mu za udział w realizacji pro-
gramu pt.: „Wjazd Józefa Piłsudskiego do Urzędowa”  
w dniu 10 listopada 2018 roku. W dowód uznania i sym-
patii dla specjalnego gościa publiczność zaśpiewała rado-
śnie tradycyjne „sto lat”. Prowadzący spotkanie instruktor 
OK Józef Baran szczególnie serdecznie powitał wnuczki 
Wiktorii Gozdalskiej, Marię i Krystynę, które przybyły 
do nas na obchody setnej Rocznicy Odzyskania Niepodle-
głości przez Polskę z dalekiego Wałbrzycha. Śpiewającym 
pieśni akompaniował instruktor OK Jan Kowal. Gościn-
nie wystąpili: Alicja Puacz, Agata i Paweł Kuśmiderscy  
z ZSO im Władysława Jagiełły oraz Aleksandra Surdacka 
- uczennica klasy maturalnej LO im. Tadeusza Kościusz-
ki w Kraśniku.

Dzień 11 listopada 2018 roku przejdzie do historii Urzę-
dowa jako jedyny w swym rodzaju i niepowtarzalny. Na 
sali panował podniosły patriotyczny nastrój. Uczestnicy 
z wielkim zaangażowaniem śpiewali pieśni i w skupieniu 
słuchali recytowanych wierszy. Niemym świadkiem tego 

W hołdzie walczącym o wolną Polskę

Sala Ośrodka Kultury licznie zapełniła się widownią

Fotografia rodzinna przy sztandarze P.O.W.
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 Tak jak w wielu szkołach w całej Polsce, tak i w na-
szej gminie w piątek 9 listopada 2018 roku o godz. 11.11 
w szkołach uroczyście odśpiewano „Mazurka Dąbrowskie-
go”. Wspólne śpiewanie 4-zwrotkowego hymnu narodowe-

go było odpowiedzią na akcję „Rekord dla Niepodległej”, 
której pomysłodawcą było Ministerstwo Edukacji Narodo-
wej.  

Społeczność zarówno Zespołu Szkół Ogólnokształcą-
cych im. W. Jagiełły w Urzędowie, jak Szkoły Podstawowej 
im. Leona Hempla w Skorczycach zrobiła to uroczyście 
podczas specjalnie zorganizowanych w tym celu apelów 
szkolnych. Wszyscy uczniowie, nauczyciele, pracownicy 
szkoły oraz zgromadzeni rodzice jednym głosem przywo-
łali wydarzenia i postacie z polskiej historii opisane przez 

Józefa Wybickiego, autora słów naszego hymnu. Dzięki 
temu przez chwilę można było odczuć siłę i  jedność, która 
łączyła naszych przodków we wspólnej sprawie, której na 
imię Ojczyzna.

Wspólne śpiewanie „Mazurka Dąbrowskiego” było pod-
niosłym momentem szkolnego kalendarza. Uroczystości 
te dzięki narodowym barwom bieli i czerwieni jeszcze 
bardziej nabrały uroczystego charakteru. Uczestnictwo  
w nich naszych społeczności szkolnych z pokazało, że na-

sza młodzież jest dumna ze swojej polskości i godna miana 
współczesnych patriotów.  JC 

Wspólne śpiewanie  
„Mazurka Dąbrowskiego”  

licznie zgromadziło 
naszych mieszkańców

O 11.11 zabrzmiał Mazurek Dąbrowskiego

Społeczność Szkoły Podstawowej im. L. Hempla 
w Skorczycach 

Uczniowie ZSO w Urzędowie podczas uroczystego apelu 

zdarzenia był 102 letni i pięknie oświetlony sztandar Pol-
skiej Organizacji Wojskowej, górujący nad sceną. Według 
obliczeń pani Teresy Kaźmierak wieczór pieśni patriotycz-
nych i wojskowych zgromadził ok 300 osób. Oby tak było 
każdego roku w święto Niepodległości. 

Na koniec potomkowie i krewni kobiet, które wyha-
ftowały sztandar, stanęli przy znaku P.O.W. do wspólnej 
fotografii. Wielu ludzi w ten wieczór fotografowało się 
z Jerzym Chudzickim, który występował w roli Piłsud-
skiego.

W imieniu Grupy Literackiej „Preludium” dziękuję 
wszystkim uczestnikom świątecznego spotkania za wspól-
ne śpiewanie pieśni. Pani Marii Rej i Jej córce Małgorzacie 
za ufundowanie i wykonanie kwiatów. Panu Piotrowi Dą-
browskiemu za wykład o „maciejówce”.

Ciepłe słowa kieruję pod adresem najmłodszych wy-
konawców: Aleksandry Surdackiej, Alicji Puacz, Agaty  
i Pawła Kuśmiderskich.

Dziękuję za to, że byliśmy w ten wieczór razem. 
Elżbieta Kuśmiderska   

Wybrzmiał Mazurek 
Dąbrowskiego 

11 listopada tuż po godzinie 12.00 nasi mieszkańcy od-
śpiewaniem Mazurka Dąbrowskiego uczcili stulecie od-
zyskania niepodległości przez Polskę. Wydarzenie miało 
miejsce na przykościelnym placu nieopodal pomnika Mar-
szałka Józefa Piłsudskiego. Jego organizatorem był Ośro-
dek Kultury w Urzędowie  w ramach ogólnopolskiej akcji 
„Niepodległa do hymnu!” 

O oprawę muzyczną wspólnego uroczystego śpiewu za-
dbała Orkiestra Strażacka OSP.  Justyna Cieślicka 
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Zebranie przez Regionalne Centrum Krwiodawstwa  
i Krwiolecznictwa w Lublinie 10 litrów krwi, 3 zarejestro-
wanych dawców szpiku, warsztaty kulinarne dla dzieci, 
bezpłatne pomiary tkanki tłuszczowej, spotkanie z instruk-
torem samoobrony i kickboxingu oraz dzień otwarty w Sto-
warzyszeniu Trzeźwościowym „Płomyk” – tak w skrócie 

wyglądały tegoroczne Dni Kultury Zdrowotnej w Urzę-
dowie. Dni poświęcone zdrowiu miały miejsce w dniach 
27-30 listopada, a ich organizatorem był Ośrodek Kultury  
w Urzędowie oraz Urząd Miejski w Urzędowie.  

Oficjalnego otwarcia imprezy, które miało miejsce  
27 listopada dokonali: Teresa Kaźmierak, dyrektor Ośrod-
ka Kultury w Urzędowie oraz Paweł Dąbrowski, burmistrz 
Urzędowa. Potem odbyło się spotkanie z Kamilem Kapu-
ścińskim, instruktorem samoobrony i kickboxingu. Osoby 
chętne mogły także wziąć udział w bezpłatnych pomiary 
ciała, w tym tkanki tłuszczowej, płynów metabolicznych 
wraz z konsultacją

Środa 28 listopada, był to Dzień Otwarty w Stowarzysze-
niu Trzeźwościowym „Płomyk” w Urzędowie. W siedzibie 
organizacji od godz. 13.00 dyżurowali chętni do rozmowy 
w bardzo trudnych tematach dotyczących uzależnień człon-
kowie Stowarzyszenia. W godzinach popołudniowych na-
tomiast odbyły się w klubie warsztaty plastyczne dla dzieci, 
podczas których ich młodzi uczestnicy wykonywali ozdo-
by świąteczne.   

Jednym z najważniejszych wydarzeń tegorocznych DKZ 
była niewątpliwie zorganizowana w czwartek 29 listopada 
akcja zbiórki krwi. 

- To już druga edycja „Akcji zbiórki krwi”, jaką zorgani-
zowaliśmy – podkreśla Teresa Kaźmierak, dyrektor Ośrod-
ka Kultury w Urzędowie. – Podobnie, jak w poprzednim 
roku kierowało nią Regionalne Centrum Krwiodawstwa  
i Krwiolecznictwa w Lublinie, które na sali naszego Ośrod-
ka Kultury zorganizowało tymczasowy punkt poboru krwi 
– tłumaczy dyrektor T. Kaźmierak. 

Warty zaznaczenia jest fakt, że wśród oddających krew 
znaleźli się nie tylko mieszkańcy naszej gminy. Część osób 

rejestrujących się do koniecznego badania tuż przed od-
daniem krwi, robiła to po raz pierwszy. W sumie podczas 
kilku godzin akcji zgłosiło się 30 osób, z czego 22 oddało 
krew. Efektem tego jest zebranie 10 litrów krwi. Dodatko-
wo 3 osoby zarejestrowały się do jako dawcy szpiku. 

Jak podkreślają pracownicy RCKiK ludzie niezbyt chęt-
nie oddają krew, która przecież jest najdrogocenniejszym 
darem, bowiem ratuje nasze życie. Dlatego bardzo ważne 
jest organizowanie tego typu akcji i zachęcanie do uczest-
nictwa w nich.

- W tym momencie jesteśmy na półmetku wyznaczonych 
do zbiórki godzin a zainteresowanie jest naprawdę duże. 
Jeśli zbierzemy, tak jak w ubiegłym roku około 10 litrów 
krwi to będzie to naprawdę duży sukces. Przyjmując taki 
przelicznik, że jedna jednostka krwi, czyli woreczek 450 
ml, jest krwią pełną, którą przecież nie leczymy pacjentów. 
Z takiego jednego worka krwi robimy trzy składniki: kon-
centrat krwinek czerwonych, koncentrat krwinek płytko-
wych i osocze, także jeden dawca pomaga trzem pacjentom 
i to jest warte podkreślenia. Wielkie dzięki dla oddających 
krew i dla Państwa za zorganizowanie tej akcji – powie-
dział nam podczas prowadzonej akcji doktor Piotr Cękiel 
kierownik Oddziału Regionalnego Centrum Krwiodaw-
stwa i Krwiolecznictwa w Kraśniku.

 Zebrana krew przekazana zostanie osobom chorym oraz 
poszkodowanym w wypadkach drogowych. 

Zakończeniem dni poświęconych zdrowiu były warszta-
ty kulinarne skierowane do naszych najmłodszych miesz-
kańców. Zorganizowano je we współpracy z kraśnicką Lo-

kalną Grupą Działania, a poprowadzili je Elżbieta i Jerzy 
Wójcik. Dzieci wykonywały deserowe słodkości, a były 
nimi owocowo-serowe szaszłyki oraz „szarlotka w słoiku”. 
Po degustacji przygotowanych deserów na najmłodszych 
czekał jeszcze występ „Teatru Maska” z Krakowa. Akto-
rzy w występie zatytułowanym „Na misiowych urodzinach 
najważniejsza jest rodzina” opowiedzieli historię urodzin 
pewnego przesympatycznego misia. Na następne takie 
zdrowotne dni znów musimy poczekać rok.  J. Cieślicka

Urzędowskie zdrowotne dni za nami

Najmłodsi podczas warsztatów kulinarnych 

Podczas akcji krwiodawstwa ponad 20 osób oddało krew
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Anioł Wolności stanął w centrum naszego Urzędowa. 
Niespełna czterometrowy pomnik – postać anioła z brą-
zu na granitowym cokole z rozpostartymi skrzydłami na 
kształt mapy Polski, z łańcuchem w rękach został uroczy-

ście odsłonięty i poświęcony. 9 grudnia odbyły się oficjalne 
uroczystości zorganizowane przy wojskowym ceremonia-
le. Aktu poświęcenia monumentu dokonał arcybiskup prof. 
dr hab. Stanisław Wielgus.

Uroczystości rozpoczęły się mszą świętą w naszym ko-
ściele parafialnym. Przewodniczył jej wspomniany już ar-
cybiskup prof. dr hab. Stanisław Wielgus.

- Po wielu latach zmagań mamy nareszcie wolność, nie-
podległość i demokrację. To są niezwykle wielkie dary, 
które w naszych czasach w obliczu różnych społecznych, 
ekonomicznych i politycznych problemów schodzą w świa-
domości wielu Polaków na dalszy plan, jako mało waż-
ne. Tymczasem są one olbrzymim dobrem, które winniśmy 

szanować, ustawicznie umacniać i stale za nie dziękować 
Bogu – mówił podczas homilii arcybiskup prof. dr hab. Sta-
nisław Wielgus.

Ufundowany przez lokalne społeczeństwo pomnik  
o uniwersalnym przesłaniu upamiętnia bowiem wszystkich 

Urzędowian, którzy złożyli ofiarę na ołtarzu ojczyzny, wal-
cząc zarówno w powstaniach, jak również w trakcie I i II 
wojny światowej. Zaś same uroczystości to kolejny element 
świętowania w Urzędowie obchodów 100. rocznicy Odzy-
skania Niepodległości przez Polskę. 

Przypominamy, że Anioła Wolności wykonał rzeźbiarz 
Andrzej Krawczak. Pomnik stanął na gruncie naszego sa-
morządu, który ze swych środków sfinansował utwardzenie 
wokół monumentu wraz z dojściem, natomiast całościowe 
koszty Anioła wraz z cokołem pokrył Społeczny Komitet 
Budowy Pomnika.  

- Stulecie odzyskania niepodległości jest chwilą, kiedy 
mamy okazję być dumni z tego, że jesteśmy Polakami, że 
mamy tożsamość narodową, o którą walczyliśmy - pod-

kreślał Paweł Dąbrowski, burmistrz Urzędowa. - Ta na-
sza ziemia widziała te bitwy o niepodległość, szczególnie 
w okresie powstania styczniowego. Nasi walczący ludzie 
pokazali swoją męskość i odwagę. A celem była oczywiście 
niepodległa Polska – zaznaczał burmistrz P. Dąbrowski.

Od gratulacji skierowanych do mieszkańców Urzędowa 
swoje przemówienie rozpoczął Przemysław Czarnek, wo-
jewoda lubelski. 

- To jest pomnik, który ma nam uświadamiać, jaki wielki 
dar otrzymaliśmy w 1918 roku. Istotnie tak jest, jak mówił 
ksiądz arcybiskup w homilii, to nie jest tylko zasługa tych 
wielkich bohaterów, którzy oddawali swoje życie i zdrowie 
w walce o niepodległość ojczyzny. To jest przede wszystkim 
zasługa wszystkich tych, którzy tę niepodległość wymo-
dlili. To jest jednoznacznie cud niepodległości, a dla nas 
zadanie na przyszłość, by tę niepodległość przekazywać 
następnym pokoleniom – podkreślał Przemysław Czarnek, 
wojewoda lubelski.

W uroczystości uczestniczył także Jarosław Stawiarski, 
marszałek województwa lubelskiego, który w swoim prze-
mówieniu podkreślał natomiast patriotyzm urzędowian  
i ich dumę ze swojego pochodzenia. Zaznaczał, że pomnik 
powstały z inicjatywy Towarzystwa Ziemi Urzędowskiej  
i prof. Mariana Surdackiego, głównego pomysłodawcy jest 

Uroczystości odsłonięcia i poświęcenia Pomnika Stulecia 
Odzyskania Niepodległości za nami 

Zakończeniem uroczystości były występy artystyczne 
w Ośrodku Kultury w Urzędowie 

Mszy św. przewodniczył arcybiskup 
prof. dr hab. Stanisław Wielgus

O wielkim znaczeniu słowa niepodległość mówił 
m.in. wojewoda lubelski Przemysław Czarnek
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Dnia 23 września 2018 roku urzędowianie uczcili pamięć 
zmarłego przed 80 laty Aleksandra Golińskiego. Był on pa-
triotą, społecznikiem, Wójtem Gminy Urzędów w latach 
1916 – 1918 i sołtysem Gromady Urzędów w latach 1933 
-1936. 

Na wstępie została przedstawiona sylwetka pana Alek-
sandra, zachowana we wspomnieniach najstarszych urzę-
dowian z lat 70 ubiegłego wieku, i biografia, poparta pre-
zentacją zdjęć z rodzinnego zbioru. 

Pan Tadeusz Surdacki, syn Franciszka mówił o gene-
zie „Zeszytu historycznego”, pt. : „Aleksander Goliński”  
i o wielkich zasługach Leona Hempla i Aleksandra Goliń-
skiego na polu urzędowskiej oświaty. Tadeusz Surdacki syn 
Marka przedstawił epizod z życia pana Aleksandra i jego 
wybranki Teofili Wlaźlackiej. Byli oni zmuszeni zawrzeć 
związek małżeński w parafii za granicą zaboru rosyjskie-
go, /w Galicji/, gdyż władze carskie nie zezwoliły Aleksan-
drowi na ślub w Urzędowie, ze względu na Jego działal-
ność patriotyczną.

Zaskakującym momentem było przybycie „szczególnego 
gościa” w asyście pani Teresy Kaźmierak, przy dźwiękach 
marsza w wykonaniu pana Jana Kowala. W osobę pana 
Aleksandra wcielił się Józef Baran, który dzięki wrodzo-
nym zdolnościom  aktorskim ożywił niewątpliwie postać 
sprzed wielu lat.

Potem nastąpiła konferencja prasowa z udziałem „nieco-
dziennego gościa” i redaktorów regionalnych czasopism: 
„Gazety Urzędowskiej” /Anna Parczyńska – Król /, „Głosu 
Ziemi Urzędowskiej” / Kazimierz Smoliński /, „Bractwa” /
Anna Puacz /. Pan Aleksander odpowiadał na pytania, ściśle 
związane z pełnioną funkcją, pracą społeczną oraz rodziną.

Pani Teresa Kaźmierak podziękowała Gościowi za pra-
cę dla naszej Małej Ojczyzny - Urzędowa. Podkreśliła, że 

wpisał się on złotymi zgłoskami w jej historię, bowiem za-
angażowanie pana Aleksandra na rzecz środowiska przy-
niosło owoce w następnych latach. Jeszcze za życia Pana 
Aleksandra Polska odzyskała niepodległość, zostały za-
chowane wały urzędowskie. Po wojnie wybudowano szko-
ły, działają biblioteki, od 1984 roku pracuje aktywnie To-
warzystwo Ziemi Urzędowskiej, które wydaje „Głos Ziemi 
Urzędowskiej” i „Zeszyty historyczne”. Mamy monografię 
- „Dzieje Urzędowa”. Zostały odrestaurowane pomniki – 
miejsca pamięci narodowej. Dzięki szkole „Jagiellonce” 
wykształciło się wiele pokoleń. 

W noc sylwestrową 2015/2016 „Urzędów miastem się 
obudził”. Urzędowianie i kraśniczanie piszą o nim wiersze 
i piosenki. W ich utworach to miasto jest: „źródłem uczo-
nych”, „Z wiedzy i rycerstwa twierdzę przypomina”, jest 
starym grodem o bogatej historii, miastem, które warto 
zwiedzić, pięknym miejscem na Ziemi. W wierszu „Urzę-
dów XX wieku” autor twierdzi, że „Nie ma miejsca pięk-
niejszego od Urzędowa. Mocno Polską stojącego”.

W trzeciej części programu odbył się koncert dedy-
kowany wszystkim, którym bliski jest Urzędów. Grupa 
Literacka „Preludium” zaprezentowała wiersz i piosenki 
urzędowian, panów: Zygmunta Krasińskiego „Ziemio, ty 
ziemio urzędowska”, „Reklama”, „Urzędów w skrócie”, 
Sylwestra Budy - „Tu zostanę”, Stanisława Gajewskiego 
- „Hej, hej Urzędów”, „Urzędów śpiewa”, Jerzego Kowa-
lewskiego - „Urzędów XX wieku”, „Mała Ojczyzna”, Jana 
Kowala - „Miasteczko kochane”. Grał i śpiewał Mistrz 
Jan.

Po koncercie pan Aleksander pożegnał się z publiczno-
ścią przy dźwiękach marsza „Słowianka”. Prowadzący 
Krzysztof Witek podziękował zebranym za uwagę, a pani 
dyrektor OK-u przedstawiła członków grupy literackiej 
„Preludium” i podziękowała za występ.

Miłym akcentem wieczoru było wystąpienie przedstawi-
ciela rodziny Golińskich – pana Erazma Leopolda Gałkow-
skiego, który skierował ciepłe słowa pod adresem organi-
zatorów spotkania. Wnuczka pana Aleksandra Golińskiego 
– Teresa Gałkowska wręczyła członkom „Preludium” pięk-
ne, herbaciane róże. 

 Niedzielny wieczór wspomnień jest kontynuacją spotkań 
pod hasłem: „Pamiętaj o swych synach, Urzędowie”. 

 Grupa Literacka „Preludium” dziękuje panu Tadeuszowi 
Surdackiemu za to, że pisząc broszurę pt.: „Aleksander Go-
liński” ocalił od zapomnienia postać urzędowianina, który 
może posłużyć jako wzór Polaka, obywatela społecznika, 
ojca i odpowiedzialnego gospodarza gminy. 

Marianna Parczyńska

Grupa literacka „Preludium” 

Aleksander Goliński – człowiek – legenda

dowodem, że urzędowiak to patriota, urzędowiak to czło-
wiek, który kocha swoją ojczyznę.  

Dalsze uroczystości z tej okazji odbywały się w Ośrod-
ku Kultury. W części artystycznej, w specjalnie przygoto-
wanym na to wydarzenie montażu słowno-muzycznym pt. 
„Drogi do wolności” zaprezentowali się uczniowie Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących im. W. Jagiełły w Urzędowie. 
Opiekunami młodych artystów były Monika Jastrzębska 
oraz Agnieszka Mańkowska oraz Berandetta i Krzysztof 
Tokarczykowie. Wiersze wyrecytowali: Anna Puacz i Józef 
Baran, muzycznie natomiast zaprezentowała się Aleksan-
dra Surdacka oraz Vox Celestis.  JC 



Gazeta Urzędowska nr 183listopad-grudzień 2018 13

(…) i jeśli Miasto padnie a ocaleje jeden
on będzie niósł Miasto w sobie po drogach wygnania

On będzie Miasto
Z. Herbert

Tym Miastem, o którym pisał niegdyś Herbert, a które 
zawsze nosił w sercu, jest Lwów. Pod powyższym mottem, 
niczym zobowiązaniem, spotkaliśmy się w dniu 22 listopa-
da, aby uczcić tych, którzy za Lwów walczyli i oddali życie 
– Orlęta Lwowskie. 

Ten ważny dla nas dzień rozpoczął się przemarszem mło-
dzieży oraz nauczycieli na mszę św. do kościoła św. Mi-
kołaja w Urzędowie. Następnie, pod pomnikiem Orląt na 
Urzędowskich Wałach, zostały złożone kwiaty oraz zapa-
lone znicze.

Dalsza część uroczystości miała miejsce w Ośrodku 
Kultury w Urzędowie, gdzie udali się również zaprosze-
ni goście: pan Andrzej Rolla, reprezentujący Starostę 
Kraśnickiego pana Krzysztofa Starucha, przedstawiciele 
Zarządu Towarzystwa Miłośników Lwowa i Kresów Połu-
dniowo-Wschodnich w Lublinie, przedstawiciele Zarządu 
TMLiKPW Klub w Urzędowie, pani Teresa Kaźmierak – 
dyrektor OK w Urzędowie oraz nauczyciele emeryci, mło-
dzież, rodzice, pracownicy administracji i obsługi.

Wszystkich zgromadzonych na sali powitały uczennice 
naszej szkoły prowadzące tegoroczne obchody Dnia Patro-
na. Nastąpiło wprowadzenie sztandarów oraz odśpiewanie 
hymnu państwowego.

Następnie głos zabrała Pani Dyrektor Agnieszka Resz-
tak, witając serdecznie wszystkich biorących udział  
w święcie naszej szkoły. W swym przemówieniu Pani Dy-
rektor przytoczyła również historię losów młodych ludzi, 
dzieci, które nie wahały się oddać za polskość Lwowa tego, 
co miały najcenniejsze – życia. Pani Dyrektor zaznaczyła, 
że to właśnie od Orląt powinniśmy się uczyć miłości do 
ojczyzny, szlachectwa i codziennego bohaterstwa, abyśmy 
potrafili mądrze korzystać z wolności.

Pani Agnieszka Resztak, korzystając z tak wyjątkowej 
dla nas chwili, poinformowała społeczność szkolną o tym, 
iż Kapituła przy Zarządzie TMLiKPW przyznała Szkole 
Medal 100-lecia Obrony Lwowa. Pani Dyrektor miała za-
szczyt odebrać to odznaczenie w dniu 9 listopada, podczas 
uroczystości upamiętniającej 100-lecie odzyskania przez 
Polskę niepodległości. Dziękując za to wyróżnienie, pani 
Resztak dodała, że jest to dla nas zobowiązanie do ciągłego 
upamiętniania dziejów bohaterskiego miasta Semper Fide-
lis, jego artystów i oczywiście tych najmłodszych Bohate-
rów.

Następnie zabrali głos nasi goście – pan Andrzej Rol-
la, w imieniu własnym oraz Pana Starosty, pani Krystyna 
Chruszczewska – członek Zarządu TMLiKPW w Lublinie 
oraz pani Irena Sabeł – prezes TMLiKPW Klub w Urzę-
dowie.

Kolejnym punktem programu było przystąpienie do ślu-
bowania uczniów klasy I Technikum. Ogłoszono też wy-
niki konkursów, które zostały przeprowadzone na terenie 

szkoły: test z wiedzy o Lwowie – opiekun pan Leszek Goz-
dalski, „Orlęta Lwowskie – to byli nasi rówieśnicy. Jak dziś 
mogę być bohaterem?” – opiekun pani Justyna Popiołek – 
Czarnota oraz konkurs czytelniczy zrealizowany w ramach 
Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa „Książka, 
której nie zapomnę” – opiekun pani Katarzyna Tomaszew-
ska.

Następnie prowadzące uroczystość – Weronika Brzeziń-
ska i Natalia Brzózka dzięki prezentacji multimedialnej 

przypomniały wszystkim obecnym na sali historię walk  
o Lwów w latach 1918-1919. Wspomniały również, że 
Lwów w 1920 r. jako jedyne miasto w Polsce, w uznaniu za 
bohaterstwo swych mieszkańców, został odznaczony przez 
Józefa Piłsudskiego Krzyżem Virtuti Militari.

Z walkami o polskość Lwowa łączy się również historia 
życia pani Józefy Anny Wójtowicz (1890-1968) – lwowian-
ki, uczestniczki walk o Lwów w 1918 r., nauczycielki szkół 
w Urzędowie i Kraśniku Fabrycznym, poświęcającej się 
działalności kulturalnej wśród ówczesnej młodzieży oraz 
cieszącej się szacunkiem uczniów i ich rodziców. Należy tu 
wspomnieć, że w dniu 10 maja 2014 r., w trakcie obchodów 
10-lecia TMLiKPW Klub w Urzędowie, na cmentarzu w 
Urzędowie miało miejsce poświęcenie nagrobka śp. Józefy 
Anny Wójtowicz.

Na podsumowanie prezentacji wybrzmiała piosenka „Or-
lęta”, a oto jej fragment:
Jest takie miasto, co zwie się Lwów. 
Znów wolno o nim dziś pamiętać, 
Nocą, we Lwowie srebrzysty nów 
Oświetla cmentarz, gdzie orlęta.
 To lwowskie dzieci nazwano tak, 
 Te, które padły, broniąc miasta; 
 Śpią na cmentarzu, gdzie krzyży brak, 
 A ciemna zieleń grób zarasta. 
Nie ważne z kim walczyli, 
Nie ważne, kto dowodził, 

Szlakami Orląt I Herberta – Dzień Patrona w ZS-CKZiU
im. Orląt Lwowskich w Urzędowie

Podczas uroczystości zaprezentowali się 
uczniowie tejże szkoły
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Lecz to koledzy nasi 
Co pozostaną młodzi. 
 I zawsze już mieć będą 
 Lat dziesięć, jedenaście 
 Na płyty potrzaskane 
 Wiatr strąca liści garście.

Po prezentacji multimedialnej prowadzące uroczystość 
– Natalia i Weronika zaprosiły publiczność na część arty-
styczną pt. „Szlakami Herberta” w wykonaniu młodzieży 
naszej szkoły: Renaty Kilian, Marleny Mazurek, Pauliny 
Szocińskiej, Justyny Podgórskiej i Grzegorza Szymczaka 
pod kierunkiem pani Katarzyny Tomaszewskiej oraz pani 
Justyny Popiołek – Czarnoty. Gościnnie, w roli samego 
Herberta wystąpił pracownik OK w Urzędowie oraz absol-
went i przyjaciel naszej szkoły – pan Józef Baran. Nad spra-
wami technicznymi w trakcie uroczystości czuwali dziel-
nie: Hubert Dzikowski i Tomasz Tulpan. Bezcenna okazała 

się również pomoc pani Agnieszki Maziarz w kwestii de-
koracji sceny.

Całość uroczystości spięła klamrą sentymentalna pio-
senka „Tyle jest miast”, do której słowa napisał niegdyś 
Marian Hemar. Z przyjemnością wysłuchaliśmy wersji 
w interpretacji Michała Bajora. Sądząc po wzruszonych 
twarzach obecnych na sali gości, można przypuszczać, 
iż chętnie przytaknęliby słowom i zaśpiewali w takt me-
lodii: 

Tyle jest gwiazd 
Tyle jest miast 
Niech ta piosnka ci o tym opowie 
Idź w świat gdzie chcesz 
Rób co umiesz, jak wiesz 
Lecz jak kochać się 
To we Lwowie  
 Katarzyna Tomaszewska

współfinansowanego ze środków europejskich w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  Lu-
belskiego na lata 2014 - 2020, Osi Priorytetowej IV Ener-
gia przyjazna środowisku, Działanie 4.1 Wsparcie wyko-
rzystania OZE.

Umowa o dofinansowanie projektu z Urzędem Marszał-
kowskim zastała podpisana 30 grudnia 2016r. W ramach 
projektu na terenie Gminy Urzędów zostało zainstalowa-
nych 380 instalacji solarnych do podgrzewania c.w.u, oraz 
wymieniono 5 kotłów węglowych na opalane biomasą  
w indywidualnych budynkach mieszkalnych.

Głównym celem projektu jest realizacja zadań zwią-
zanych  się do wypełnianiem zobowiązań wynikających  
z tzw. pakietu energetyczno-klimatycznego UE oraz Stra-
tegii Europa 2020. Realizacja celów będzie miała pozy-
tywny wpływ na rozwój społeczno-gospodarczy zarówno 
gminy Urzędów jak i całego regionu. Główną korzyścią 
realizacji projektu będzie poprawa jakości środowiska na-
turalnego, dzięki ograniczeniu zużycia paliw stałych do 
produkcji energii elektrycznej, a tym samym zmniejszenie 
emisji szkodliwych substancji do powietrza atmosferyczne-
go. Inwestycja w rozwój instalacji OZE pozwoli na popra-
wę komfortu życia poprzez zmniejszenie uciążliwości dla 
mieszkańców związanych z zakupem i transportem węgla. 
Korzyścią ekonomiczną będzie obniżenie kosztów energii 
elektrycznej i zmniejszenie samego zapotrzebowania na 
energię pochodzącą z konwencjonalnych źródeł. Efekty 

finansowe tego projektu bezpośrednio odczują gospodar-
stwa domowe, które dzięki energii słonecznej zaoszczędzą 
w ciągu roku ok 800 zł na kosztach przygotowania c.w.u. 
Wzrosną także szanse rozwojowe gminy, a także konku-
rencyjność regionu w zakresie przedsiębiorczości, osad-
nictwa czy też turystyki. W długofalowym okresie należy 
spodziewać się ożywienia gospodarczego oraz wzrostu 
atrakcyjności inwestycyjnej, co przyczyni się do tworzenia 
nowych miejsc pracy, spadku bezrobocia i poprawy warun-
ków życia mieszkańców.

W ramach projektu utworzono i wdrożono system do 
zarządzania energią pochodzącą z Odnawialnych Źródeł 
Energii w oparciu o technologie TIK wraz z formularzem 
do transakcji on-line. System monitoringu będzie zbierał 
i przechowywał w centralnej bazie danych informacje  
o instalacjach OZE oraz o produkcji energii w poszczegól-
nych instalacjach. Dane zbierane będą automatycznie za 
pomocą sieci komputerowej lub poprzez bezpośredni po-
miar pracownika i manualne wprowadzenie do systemu. 
Każdy użytkownik ma możliwość obejrzenia danych doty-
czących instalacji wykorzystujących OZE oraz ma dostęp 
do informacji o odzyskanej energii. Za pomocą dostęp-
nych formularzy użytkownicy będą mogli zgłaszać uwagi, 
skargi, zapytania, awarie instalacji oraz dokonywać trans-
akcji on-line w celu zakupu paliw do kotłów opalanych 
biomasą. Portale zamieszczone są na stronie pod adresem  
https://gminaurzedow.e-oze.eu/.

Burmistrz Urzędowa                                                                                                          
informuje o zakończeniu realizacji projektu pn.:

,,Wykorzystanie odnawialnych źródeł energii poprzez montaż 
kolektorów słonecznych na terenie Gminy Urzędów – etap II”
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Pierwszoklasiści z Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
im. Władysława Jagiełły w Urzędowie są już pełnopraw-
nymi uczniami. 14 listopada 2018 r. odbyło się uroczyste 
pasowanie na ucznia. Dla pierwszaków oraz ich rodziców 
to był wyjątkowy dzień.

Ślubowanie oraz pasowanie na ucznia to bardzo ważna 
uroczystość w szkolnym kalendarzu. Wydarzenie to tra-
dycyjnie miało bardzo uroczysty charakter, a w tym roku 
szczególny, bowiem wpisało się w 100. rocznicę odzyska-
nia niepodległości. W tym roku szkolnym do ślubowania 
przystąpiło 31 uczniów, w tym 21 ze szkoły macierzystej 
oraz 10 uczniów ze Szkoły Filialnej w Rankowskim.

Po zaprezentowanym krótkim programie artystycznym 
odbyła się najważniejsza część tego wydarzenia. Ucznio-
wie w obecności sztandaru szkoły złożyli przysięgę, a na-
stępnie odbyła się ceremonia pasowania ołówkiem, której 
dokonał Zbigniew Gawdzik - dyrektor szkoły. Następnie 
uczestnicząca w uroczystościach Wiesława Ciupak, sekre-

tarz Urzędu Miejskiego w Urzędowie wraz z Małgorza-
tą Marzycką, wicedyrektor ZSO w Urzędowie wręczyły 
pierwszakom legitymacje szkolne. Oprócz dokumentów 
potwierdzających „uczniowską brać” pierwszoklasiści 
otrzymali drobne upominki od dyrekcji szkoły, szkolnej 
Rady Rodziców, kolegów z II klasy oraz od swoich rodzi-
ców. Gratulując pięknego występu i składając życzenia sa-
mych sukcesów, słodycze dzieciom przekazała natomiast 
sekretarz UM w Urzędowie W. Ciupak. 

Na zakończenie uroczystości w imieniu rodziców głos 
zabrała Aleksandra Nowak dziękując dyrekcji za przepro-
wadzenie pasowania dzieci na uczniów szkoły podstawo-
wej, wychowawcom za przygotowanie oraz za zaangażo-
wanie w wszechstronny rozwój dzieci. Przekazała również 
życzenia dzieciom, by nigdy im nie zabrakło uśmiechu  
i radości z bycia uczniem.

Po części oficjalnej odbył się skromny, słodki poczęstu-
nek przygotowany przez rodziców.  JC 

Ślubowanie klas pierwszych 

W dniu 05.12.2018 roku w Kocku odbyły  się Mistrzostwa 
Województwa Lubelskiego LZS Szkół Ponadgimnazjal-
nych w siatkówce dziewcząt. W zawodach wzięło udział 
sześć zespołów: ZSKA  Klementowice, ZSCKR Jabłoń, 
ZSL Biłgoraj, ZS Dęblin, ZSR Siennice i ZSO Urzędów. 
Rozgrywki rozgrywały się w dwóch grupach. Siatkarki  
z Urzędowa pokonały w grupie  drużynę z Jabłoni 2:0  
i uległy 0:2 siatkarkom z Klementowic. W półfinale spotka-
ły się z drużyną z Dęblina wygrywając 2:0. Urzędowianki 
w finale ponownie spotkały się z drużyną z Klementowic, 
gdzie tym razem nie dały sobie wyrwać zwycięstwa wy-
grywając 2:0. Najlepszą zawodniczką turnieju została wy-
brana Natalia Jastrzębska  z Urzędowa.

ZSO Urzędów występował w składzie:
Natalia Jastrzębska, Katarzyna Wojtaszek, Weroni-

ka Rzepecka, Alicja Żuber, Julita Rakwał, Justyna To-
maszewska i Wiktoria Uzarek.

Opiekunami zespołu są: Andrzej Zdenicki i Monika Ja-
strzębska. Przygotował: Andrzej Zdenicki

Mistrzostwa Województwa Lubelskiego LZS Szkół 
Ponadgimnazjanych w siatkówce




